
DAY 1 Penang - Chongqing (MOB)
 Assemble at Penang International Airport for flight to Chongqing.
 Upon arrival, transfer to hotel for check in.
**Overnight at Chongqing
DAY 2 Chongqing - Youyang (B/L/D)
 After lunch, take a bus to Youyang and go to Youzhou Ancient City by yourself. It is an ethnic

street named Wuling Ancient City. It is mainly based on Tujia and Miao culture. It integrates
Tujia and Miao architecture and folk customs. It is a window for tourists to appreciate the
Tujia and Miao culture in southeastern Chongqing. It is a "museum" that displays Tujia
architecture, history, folk customs and culture.

**Overnight Youyang Taohuayuan Forest Hotel or similar
DAY 3 Youyang - Pengshui (B/L/D)
 After breakfast, take a bus to visit the AAAAA Taohuayuan Scenic Area. Taohuayuan Scenic

Area: Located in Youyang Tujia and Miao Autonomous County, Chongqing, it is rich in animal
and plant resources, including Metasequoia, Taxus, Ginkgo, Davidia involucrata and other
national first-class protected plants, and musk deer, civet and other national first-class
protected animals. It is known as the "plant kingdom and natural oxygen bar".

 Go to AAAA Gongtan Ancient Town, which is a famous historical and cultural town in China,
the first historical and cultural town in Chongqing, a national AAAA-level tourist attraction,
and a famous tourist destination in Chongqing. It is known as the "core scenic spot and
shining pearl of Wujiang Gallery".

 Then go toWujiang Gallery Cruise, travel on both sides of Wujiang River, cross Wujiang
River with a light boat, the blue water is like a gallery, and enjoy the green mountains on
both sides and the beautiful scenery of Wujiang River on the cruise ship.

**Overnight in Youyang Taohuayuan Forest Hotel or similar
DAY 4 Pengshui - Chongqing (B/L/D)
 After breakfast, AAAA Chiyou Jiuli City, the largest traditional Miao building complex in

China, the main buildings include the landmark gatehouse, nine gates, Jiuli Palace, Jiuli Tribe,
Panhu Hall, Jiuli God Pillar, etc.

 After lunch, go to the thousand-year-old town of Ciqikou, which is the epitome and symbol
of Chongqing Ancient City and is praised as "Little Chongqing". Traditional performances and
various traditional snacks, teahouses, etc. in Ciqikou Ancient Town.

**Overnight in Chongqing Hongyadong Hotel or similar
DAY 5 Chongqing City (B/L)
 After breakfast, visit the Eighteen Ladder Folk Culture Area, a historical road that connects

historical culture with modern landscapes and sightseeing.
 Then head to Baixiangju, the most typical building in the lower half of Chongqing. It is one of

the filming locations for "Hot Pot Heroes" and "The Sky of the Wind Dog Boy".

 Longmenhao Old Street, consisting of more than 200 buildings from different
periods, is the best-preserved and largest historical and cultural old street in
Chongqing's main urban area

 Then head to Danzishi Old Street, which is built according to the landscape of "one
street, two ports, four courtyards and ten scenes".

**Overnight in Chongqing Hongyadong Hotel or similar

DAY 6 Chongqing City (B/L)
 After breakfast, take a bus to visit Chongqing Auditorium (exterior)
 Go to the Three Gorges Museum, which is one of the first national first-class

museums jointly built by the central and local governments.
 Then take a bus through Jiabin Road to the Liziba Light Rail Observation Platform,

one of the popular tourist attractions.
 After lunch, see the "Twelve Scenes of Daijia Lane" belonging to Daijia Lane in Daijia

Lane.
 Go to Hongya Cave, where the "stilted building" style with the traditional

architectural characteristics of Bayu is the main body. Then go to Kuixing Tower.
The building highlights the characteristics of the mountain city and ignores the
terrain restrictions.

 Free activities at Jiefangbei Pedestrian Street in the evening, and then return to the
airport.

**Overnight on board

DAY 7 Chong Qing (MOB)
 Arrive Penang. Tour Ends
**Home sweet home.

Validity: 01 Jan 2025- 30 Jun 2025 FTG9D7NPEK1PL90223IS
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 HONGYADONG SCENIC AREA
 LIZIBA LIGHT RAIL STATION
 TAOHUAYUAN SCENIC AREA
 THREE GORGES MUSEUM
 CHIYOU JIULI CITY
 WYNDHAM INTERNATIONAL BUFFET
 4 STARS EXCLUSIVE - HONGYADONG

HOTEL OR SIMILAR

**May Recommend Local Product on the Bus

Optional Tour:
Chongqing Zoo + Two Rivers Night Tour + Chongqing Hot Pot RMB468/person



DAY 1 槟城 - 重庆 (机上用餐)
 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往重庆。接机送酒店休息。
**夜宿于重庆

DAY 2 重庆 - 酉阳 (早午晚餐)
 中餐后,乘车前往酉阳，自行前往酉州古城，是民族风情街，名武陵古州，

主要以土家族苗族文化为载体，集土家族苗族建筑、民俗风情于一体，是游
人领略渝东南土家族苗族文化的窗口，是一座展示土家族建筑、历史、民
俗、文化的“博物馆”。

**夜宿于酉阳桃花源森林酒店或同级

DAY 3 酉阳 - 彭水 (早午晚餐)
 早餐后，乘车前往游览 AAAAA 桃花源景区,桃花源风景区：位于重庆市酉阳

土家族苗族自治县，动植物资源丰富，有水杉、红豆杉、银杏、珙桐等国家
一级保护植物，有林麝、大灵猫等国家一级保护动物，被称为“植物王国、
天然氧吧”。

 前往 AAAA 龚滩古镇，是中国历史文化名镇、重庆市第一历史文化名镇、国
家 AAAA 级旅游 景区，重庆著名旅游胜地，被誉为“乌江画廊核心景区和
璀璨明珠”。

 随后前往乌江画廊游船,畅游乌江两岸，一叶轻舟渡乌江，青黛碧水似画

廊，与游船上欣赏两岸青山，乌江美景。
**夜宿于酉阳桃花源森林酒店或同级

DAY 4 彭水 - 重庆 (早午晚餐)
 早餐后，AAAA 蚩尤九黎城 ，中国最大的苗族传统建筑群，主要建筑包括标

志门楼、九道门、九黎宫、九黎部落、盘瓠 大殿、九黎神柱等。
 午餐后，前往千年古镇磁器口 ，是重庆古城的缩影和象征,被赞誉为"小重

庆"。磁器口古镇传统表演项目和各种传统小吃、茶馆等。
**夜宿于重庆洪崖洞大酒店或同级

DAY 5 重庆市内 (早午餐)
 早餐后, 十八梯民俗文化风情区 ， 将历史文化与现代景观，观光串联在一

起的历史古道

 随后前往白象居 ，是重庆下半城最典型的建筑 ,作为《火锅英雄》、《风犬少年

的天空》的取景地之一。

 龙门浩老街 ，由两百多幢不同时期的建筑组成,重庆主城区保存最完
好、规模最大的历史文化老街

 随后前往弹子石老街, 按照“一街两埠四院十景” 的景观打造

**夜宿于重庆洪崖洞大酒店或同级

DAY 6 重庆 - 槟城 (早午餐)
 早餐后，乘车前往游览重庆大教堂（外观)

 前往三峡博物馆,是首批中央地方共建国家一级博物馆。
 随后乘车经过嘉滨路抵达网红景点打卡地之一的轻轨李子坝观景平

台， 可下车拍照，感受重庆十八怪之一的“轻轨楼中穿过来”被网
友称为神一样的交通。

 午餐后，戴家巷看到属于戴家巷的“戴家巷十二景”。
 前往洪崖洞 ，巴渝传统建筑特色的“吊脚楼”风貌为主体。
 随后前往魁星楼 建筑彰显了山城特质，无视了地形限制。所谓的“一楼

出来是马路，八楼出来还是马路”的奇特景象。

 晚上解放碑步行街自由活动，然后返回机场。
**夜宿于机上

DAY 7 重庆 - 槟城 (机上用餐)
 抵达槟城，行程结束。
**美丽的家
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 洪崖洞风景区
 李子坝轻轨站
 桃花源景区
 三峡博物馆
 蚩尤九黎城
 温德姆国际自助餐
 独家精选 4星酒店-洪崖洞大酒店或同級

**车上会有车购

**推荐自费：

重庆动物园+两江夜游+重庆火锅 RMB468/人

https://baike.baidu.com/item/%E4%B8%AD%E5%A4%AE%E5%9C%B0%E6%96%B9%E5%85%B1%E5%BB%BA%E5%9B%BD%E5%AE%B6%E7%BA%A7%E5%8D%9A%E7%89%A9%E9%A6%86/8192553?fromModule=lemma_inlink

